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Opprydning 

Den siste måneden 
har store deler av 
Hallingdsalselva blitt 
ryddet for avfall etter 
«Hans». Opprydnings-
arbeidet vil fortsatt 
pågå og avsluttes når 
det blir lavere 
vannføring i elva. 
Opprydningen er 
finansiert av 
skjønnsmidler fra 
Statsforvalteren.  
Sparebankstiftelsen 
har bidratt med 
dugnadsarbeid.  

 

Prøvespunting 
 
Etter to uker med 
prøvespunting på 
Nesflata ved bruk av 
metall-spunter, 
fortsetter  
NVE prøve-
spuntingen med 
såkalte vinylspunter. 
Dette arbeidet startet 
17. september. 
Fagteknisk vil 
testingen av ulik type 
spunt ha stor 
betydning for endelig 
prosjektering av 
flomsikrings-voll.  

  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

Statens vegvesen vurderer sikring av Rv7 

Statens vegvesen, som er ansvarlig vegmyndighet for RV7, ønsker å bidra 
til best mulig flomsikring på Nesbyen. Vegvesenet har opplyst at 
vegmyndigheten er innstilt på å få til gode løsninger i nært samarbeid 
med kommunen og NVE. Statens vegvesen ønsker å se på mulige 
alternative kombinasjonsløsninger med sikring av Rv7 forbi Nesbyen.  

FLOMSNAKK - Neste utgave av 
Nyhetsbrevet Flomsnakk kommer  
2. oktober 2024. Kontakt: Redaksjonen,  
Ellen Skaug eller Anja Rodegård,  
tlf. 32 06 83 00.  
E-post merket «flomsnakk» til 
postmottak@nesbyen.kommune.no  

NVE til stede på Nesbyen  
NVE er til stede på Nesbyen denne uka (uke 
38) med ansatte, konsulenter og gjester, til 
sammen 20 personer. 

PÅGÅENDE PROSJEKTER 

FOLKEMØTE 18.09.24  
NVE vil i folkemøtet 
presentere sitt arbeid med 
plassering av flomvoll. 
Hafslund Eco vil presentere 
sin rapport om regulantens 
arbeid under «Hans» og 
vassdrags-reguleringens 
innvirkning på flommen.  
Tid og sted: 18. september 
2024, Idrettshallen, kl. 18.00. 


